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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Kívánnak-e változtatni az ombudsman által kifogásolt gyakorlaton?” címmel a
Házszabály 91. -a alapján kérdést kívánok benyújtani Szűcs Erikához, a Szociális és
Munkaügyi Minisztériumot vezető miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Asszony!
A nemzeti és etnikai kisebbségi jogok országgy űlési biztosa számos kritikát
megfogalmazott 2007. évi tevékenységéről szóló beszámolójában. A biztos bírálta a
szocialista kormány több intézkedését . 2007-ben a Szociális és Munkaügyi Minisztérium ,
valamint a Magyarországi Cigányokért Közalapítvány által közösen meghirdetett ún .
Intervenciós pályázat keretében a magánszemélyeket érintő , veszélyeztető lakhatás i
krízishelyzet elhántása érdekében (például leégett ház felújítására) lehetett anyag i
támogatást igényelni. Ennek maximális összege : 1.000.000 Ft volt, erre az összegre a
cigány kisebbségi önkormányzatok és a roma civil szervezetek pályázhattak . A biztos
tapasztalatai szerint a cigány kisebbségi önkormányzatok nem minden esetben élte k
azonban a pályázat lehetőségével. Mivel a pályázók csak egy pályázatot nyújthattak be a
krízisintervenciós keretre, a testületek számos esetben nem akarták vállalni azt a
felelősséget, hogy döntsenek a segítségre leginkább rászoruló személyr ől, hiszen egy
településen gyakorta több család is él küls ő körülmények miatt életveszélyessé vált
ingatlanban .

Kérdezem Miniszter Asszonyt :

Kívánnak-e változtatni az ombudsman által kifogások gyakorlaton, hiszen egy települése n
gyakorta több család is él küls ő körülmények miatt életveszélyessé váld ingatlanban ?

Budapest, 2008 . december 19 .

Varga József
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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